

Title (en)

A bed adjustable in length and width.

Title (de)

In die Länge und Breite verstellbares Bett.

Title (fr)

Lit à longueur et largeur variables.

Publication

EP 0592313 A1 19940413 (FR)

Application

EP 93402461 A 19931006

Priority

FR 9212175 A 19921006

Abstract (en)

Bed of the type comprising two legs (110) connected by a tailboard (120), a headboard (130), and two longitudinal sides (140) respectively connecting a leg to the headboard (headboard). According to the invention, the said bed includes: - means for adjusting the width of the bed, comprising: . distributed respectively between the legs (110) and the ends of the tailboard (120), on the one hand, a first plurality of rows (111) of at least one hole (112) for widthwise adjustment and, on the other hand, a row (121) of at least one fixing hole (122), identical to the adjusting rows (111) and located in coincidence with one of the adjustment rows so as to join the legs (110) and the tailboard (120) at the desired width for the bed, and, . formed on the headboard (130), a second plurality of rows (131) of at least one hole (132) for widthwise adjustment, in which is engaged a peg at the end of a longitudinal side (140) so as to join the headboard (headboard) (130) and the longitudinal sides (140) at the desired width for the bed, - means for adjusting the length of the bed, comprising two removable spacers (143) of given length, interposed respectively between the longitudinal sides (140) and the legs (110), or between the longitudinal sides (140) and the headboard (130). Application to the furniture industry.
<IMAGE>

Abstract (fr)

Lit du type comprenant deux pieds (110) reliés par un pied de lit (120), une tête (130) de lit, et deux pans longitudinaux (140) reliant respectivement un pied à la tête de lit . Selon l'invention, ledit lit comporte: des moyens de réglage de la largeur du lit, comprenant: réparties respectivement entre les pieds (110) et les extrémités du pied (120) de lit, d'une part, une première pluralité de rangées (111) d'au moins un trou (112) de réglage en largeur, et, d'autre part, une rangée (121) d'au moins un trou (122) de fixation, identique aux rangées (111) de réglage, et disposée en coïncidence avec une des rangées de réglage de manière à assembler les pieds (110) et le pied (120) de lit à la largeur désirée pour le lit, et, aménagée sur la tête (130) de lit une deuxième pluralité de rangées (131) d'au moins un trou (132) de réglage en largeur dans lequel est engagé une cheville en bout d'un pan longitudinal (140) de manière à assembler la tête (130) de lit et les pans longitudinaux (140) à la largeur désirée pour le lit, des moyens de réglage de la longueur du lit, comprenant deux entretoises amovibles (143) de longueur donnée, interposées respectivement entre les pans longitudinaux (140) et les pieds (110), ou entre les pans longitudinaux (140) et la tête (130) de lit. Application à l'industrie d'ameublement.
<IMAGE>

IPC 1-7

A47C 19/04

IPC 8 full level

A47C 19/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47C 19/04 (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] DE 9003075 U1 19900517 - MOEBELFABRIK WACKENHUT GMBH & [DE]
- [Y] DE 610133 C 19350304 - ALFRED NEUSTAEDT

Cited by

FR2793124A1; AT2278U1

Designated contracting state (EPC)

BE DE ES GB IT LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0592313 A1 19940413; FR 2696329 A1 19940408; FR 2696329 B1 19941209

DOCDB simple family (application)

EP 93402461 A 19931006; FR 9212175 A 19921006